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Besluitenlijst Commissievergadering 9 juni 2020 

 

Aanwezigen  

Voorzitter: C.A.J.M. Goossens 

Secretaris: C. Koop 

Deelnemers: Roosendaalse Lijst: R.G.J. van Broekhoven, Y.A.J.M. de Beer-van Kaam VLP: M.W.C. 

Verbeek, G.A. van Zalinge VVD: J.P.L.M. van den Beemt GroenLinks A.J.M. Gepkens CDA: A.S. 

Hamans SP: M.J.G. Heessels, A.A. Maas-Cleeren PvdA: M.S. Yap D66: - Burger Belangen 

Roosendaal: S. Bozkurt ChristenUnie: K. Suijkerbuijk-Ader Wezenbeek: K. Kraak, J.J.M.M. 

Wezenbeek 

College: A.A.B. Theunis, C.F.G.R. Koenraad, C.A. Lok, M.A.C.M.J. van Ginderen, I.M. Raaijmakers 

  
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.   

  

 

2. VASTSTELLEN AGENDA  

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

3. BESLUITENLIJST    

De besluitenlijst van de commissievergadering van 3 juni 2020 is ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

4. Raadsvoorstel Zienswijzen begrotingen 2021 gemeenschappelijke regelingen i.c.m. 
raadsvoorstel Zienswijze begroting 2021 Belastingsamenwerking West-Brabant 
Roosendaal neemt deel aan diverse gemeenschappelijke regelingen. De besturen van deze 
gemeenschappelijke regelingen hebben hun begrotingen voor 2021 ingediend om de raad in de 
gelegenheid te stellen een zienswijze naar voren te brengen. Eventuele financiële consequenties 
die uit de begrotingen voortvloeien worden meegenomen in de reguliere P&C-cyclus. De ontvangen 
(voorlopige) jaarrekeningen 2019 worden ter kennisname aan de raad aangeboden. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 

 

Deze raadsvoorstellen zijn rechtstreeks als B-stuk op de agenda geplaatst zonder agendering door 

fracties vooraf.  

 

Diverse fracties hebben verzocht om een stand van zaken op het vorig jaar november toegezegde 

procesvoorstel van burgemeester Van Midden om te kijken hoe de raad beter geïnformeerd kan 

worden over de gemeenschappelijke regelingen. Het CDA heeft in dit licht gesproken over een 

aangenomen voorstel om te gaan werken met een systeem van rapporteurs: raadsleden die op 

gezette tijden bij de gemeenschappelijke regelingen gaan ophalen wat er speelt en die dit dan 

terugkoppelen aan de raad.  

 

In verband met de afwezigheid van burgemeester Van Midden zal deze vraag op korte termijn 

schriftelijk worden beantwoord.  

Daarnaast heeft het CDA ten aanzien van de Veiligheidsregio aandacht gevraagd voor het op peil 
houden van het vrijwilligersbestand omdat dit van groot belang is voor de betrokkenheid bij 
veiligheid. Het CDA heeft aangegeven dat dit lastiger wordt vanwege de Wet normalisering 
rechtspositie ambtenaren, waarbij het de CDA-fractie ook is opgevallen, dat het opkomstpercentage 
van vrijwilligers bij alarm veel lager is dan bij oefening. Het CDA wil graag in een schriftelijke reactie 
van burgemeester Van Midden vernemen wat hiervan de oorzaak is en of deze ontwikkeling wel de 
goede kant op gaat.  
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De CDA-fractie heeft tevens om een schriftelijke reactie van burgemeester Van Midden verzocht op 
de vraag of de huidige brandweerkazernes in de gemeente Roosendaal wel goed geborgd zijn en 
daarbij aandacht gevraagd voor de structurele desinvestering die in de brandweerkazernes is 
voorzien. 

De VVD-fractie heeft ten aanzien van de Veiligheidsregio nog aangegeven dat in de zienswijze van 

de raad in 2017, 2018 en 2019 deze gemeenschappelijke regeling is bevraagd op het meerjarig 

investeringsplan. De VVD-fractie heeft ter vergadering de vraag gesteld wat het college vindt van 

het meerjarig investeringsplan van dit jaar.  

 

Diverse fracties hebben aangegeven dat er meer zicht moet komen op de impact die de 

coronacrisis heeft op de gemeenschappelijke regelingen. Wethouder Theunis heeft toegezegd dat 

er in alle zienswijzen op de gemeenschappelijke regelingen zal worden opgenomen dat de effecten 

van corona in kaart moeten worden gebracht. In de vergadering is aangegeven, dat de raad nog 

voor de raadsvergadering van 25 juni 2020 op dit punt een erratum op de zienswijzen zal 

ontvangen.  

 

De VVD-fractie heeft aandacht gevraagd voor de herhaling van issues die bij diverse 

gemeenschappelijke regelingen elk jaar weer terugkeren in de zienswijzen. De VVD-fractie heeft 

gevraagd of het mogelijk is om herhaalde issues voortaan in de zienswijzen inzichtelijk te maken, 

zodat de raad dat niet zelf hoeft uit te zoeken (en er bovendien een samenwerkend effect kan 

optreden richting andere raden wanneer kan worden aangetoond dat voor bepaalde issues reeds 

herhaaldelijk aandacht is gevraagd). Wethouder Theunis heeft aangegeven dat dit mogelijk is en 

dat dit als toezegging zal worden opgepakt. 

 

Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat de zienswijze op de GGD samen met de D6 is 

opgesteld. Op de vraag van de SP-fractie, of het verstandig is om t.b.v. de modernisering van de 

dienstverlening kosten in 2023 en 2024 te dekken uit uitstroom van medewerkers -de SP verwacht 

eerder een toename van personeel als gevolg van Corona- heeft wethouder Koenraad aangegeven 

dat de GGD is gevraagd om hier een apart voorstel voor te maken. Dit gaat over de bedrijfsvoering 

van de GGD en daar gaat het nu in deze begroting niet over. Wethouder Koenraad heeft voorts 

aangegeven dat de uitstroom van medewerkers op zich ook niets te maken heeft met de corona- 

drukte van nu (gaat om 2023 en 2024). Hier valt nu geen voorspelling over te doen, maar de GGD 

kan dit goed oplossen met flexibel personeel. Wethouder Koenraad heeft de SP toegezegd dat zij 

de raad hierover zal berichten als er daadwerkelijk besluiten over worden genomen.  

 

De ChristenUnie heeft ten aanzien van de GGD een vraag gesteld over project RUPS [regionaal 

uitstapprogramma voor prostituees]: hoe zal dit project verder vorm worden gegeven in de 

gemeente als de landelijke financiering niet wordt gecontinueerd? Wethouder Koenraad heeft 

aangegeven dat er geen sprake is van structurele subsidie van het Rijk, maar dat er wel steeds een 

incidentele subsidie is geweest. Hoe dit precies wordt voortgezet is nog onduidelijk, maar alle 

gemeenten vinden het RUPS-project belangrijk en daarom acht wethouder Koenraad de kans groot 

dat het wordt voortgezet. Wethouder Koenraad heeft de ChristenUnie toegezegd dat, als hier iets 

over besloten wordt, zij dit de raad zal laten weten.  

 

Ten aanzien van de WVS heeft wethouder van Ginderen, op vraag van de VVD naar de 

beheersingsmaatregelen, aangegeven dat de risico’s in de begroting zijn opgenomen en 

gekwantificeerd, maar de beheersingsmaatregelen nog niet. Wethouder van Ginderen heeft 

aangegeven dat hij hier onlangs wel nadere informatie over heeft ontvangen (m.b.t. wat de factoren  

zijn die beïnvloedbaar zijn en welke factoren niet beïnvloedbaar zijn). Deze informatie zal hij met de 

raad schriftelijk delen nog voor de raadsvergadering [25 juni 2020].  

 

Ten aanzien van RBL (Regionaal Bureau Leerplicht) heeft de VLP een aantal vragen gesteld met 

betrekking tot leerplicht en corona. Wethouder van Ginderen heeft aangegeven dat de vragen wat 

buiten de orde van de vergadering liggen, maar heeft toegezegd deze schriftelijk te zullen 

beantwoorden.   
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Diverse fracties hebben het college verzocht om scherp te blijven op de OMWB, met name daar 

waar het gaat over de resultaatbestemming van de OMWB, omdat er blijkbaar geld in de OMWB zit 

dat niet benodigd is. Dit geld dient volgens de fracties dan terug te vloeien naar de deelnemende 

gemeenten. Wethouder Raaijmakers heeft aangegeven dat de gemeente Roosendaal hier de 

laatste jaren al kritisch op is geweest en dat de gemeente hier ook kritisch op zal blijven (dit jaar is 

dit ook weer in de zienswijze naar voren gekomen). Wethouder Raaijmakers heeft aangegeven dat 

er overigens nog geen voorstel voor resultaatbestemming ligt voor afgelopen jaar. Dit komt in het 

AB [1 juli a.s.]. 

 

Op vraag van de VLP-fractie over de gevolgen voor de begroting 2021 van de OMWB ten aanzien 

van het uitstel van de invoering van de Omgevingswet (van 1 januari 2021 naar 1 januari 2022), 

heeft wethouder Raaijmakers aangegeven dat de kosten vanaf 2022 worden opgevoerd voor de 

Omgevinsgwet. De OMWB heeft aangegeven dat door uitstel van de Omgevingswet en de 

omstandigheden waarin we verkeren als gevolg van corona, de risicoparagraaf zal worden herzien 

in de definitieve versie van de begroting. Hier hoort wethouder Raaijmakers meer over 1 juli a.s. in 

het AB.   

 

 

Het raadsvoorstel zienswijze begroting 2021 Belastingsamenwerking West-Brabant gaat als A-stuk 

naar de raadsvergadering van 25 juni 2020.  

 

 

Het raadsvoorstel zienswijzen begrotingen 2021 gemeenschappelijke regelingen gaat als B-stuk 

naar de raadsvergadering van 25 juni 2020. 

 

De ChristenUnie heeft ten aanzien van de GGD aandacht gevraagd voor de niet behaalde 

doelstelling met betrekking tot tandartsenzorg en huisartsenzorg ten behoeve van de 

maatschappelijke opvang. Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat de GGD daar momenteel 

geen rol in heeft. Beleidsmatig staat dit wel op de agenda, dat de GGD dat ook gaat regelen voor 

Centrumgemeente Bergen op Zoom, maar dat is nu nog niet het geval (wel voor Breda). 

Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat dit niet betekent dat daklozen in de regio Bergen op 

zoom verstoken zijn van zorg; de zorg voor de maatschappelijke opvang is wel geborgd, alleen nu 

niet via de GGD. Wethouder Koenraad heeft aangegeven dat het niet nodig is om dit in de 

zienswijze op de GGD te verpakken, omdat het een beleidsinhoudelijk doel is en ook maar één van 

de vele doelen en omdat het beleidsmatig en ambtelijk enorm veel aandacht krijgt, waardoor het 

volgens haar overbodig is. Desondanks heeft de ChristenUnie aangegeven op dit punt een 

amendement te overwegen op de zienswijze op de GGD. De fractie van Burger Belangen 

Roosendaal heeft aangegeven dit te zullen steunen.    

 

De VLP-fractie heeft ter vergadering aandacht gevraagd voor de gemeenschappelijke regeling ICT-

samenwerking, waarbij de fractie heeft aangegeven dat één gemeente voornemens is om uit de 

ICT-samenwerking te stappen, wat ook gevolgen gaat hebben voor de resterende deelnemende 

gemeenten. Hierbij zou kunnen worden bezien of de gemeente Roosendaal er slim aan doet om in 

deze gemeenschappelijke regeling te blijven participeren of dat de gemeente de ICT beter zelf kan 

organiseren. Wethouder Lok heeft aangegeven dat over de mogelijke uittreding van een 

deelnemende gemeente nog geen besluitvorming heeft plaatsgevonden en dat hier beter niet op 

vooruit kan worden gelopen. Daarbij heeft wethouder Lok aangegeven dat men wat voorzichtig 

moet zijn met te denken dat de gemeente Roosendaal de ICT in eigen beheer goedkoper zou 

kunnen organiseren. Op dit punt is het raadsvoorstel voor de VLP vooralsnog een B-stuk. De VLP 

overweegt het initiëren van een onderzoek naar de gevolgen van het uittreden van een 

deelnemende gemeente aan de ICT-samenwerking.  

 
 

5. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:50 uur. 


